
Verslag van de vergadering van stemgerechtigde collatoren en collatrices van het Sint 
Christophorileen tot Oldehove en van het Weyenbergh-Gorter-Siniafonds d.d. 6 april 
2022. 
 
Aanwezig: 
De heer A.A.M. Brok, Commissaris van de Koning, provisor van het leen 
Mevr. W.Chr. Vroegindeweij, voorzitter 
De heer H. Dunnik, secretaris-ontvanger 
De heer E. Haaksman, bestuurslid 
De heer R.E. Troost, bestuurslid 
De heer S.L. Sikkes, bestuurslid 
34 stemgerechtigde collatoren/collatrices en hun partners 
 
1. Opening door de provisor van het leen 

De heer Brok opent de vergadering en vindt het een bijzondere eer om de 
aanwezigen welkom te mogen heten. Hij vindt het fijn dat de vergadering plaatsvindt 
in de Statenzaal en vindt dat de vergadering van dit leen plaats hoort te vinden in 
deze historische omgeving. Hij zegt toe dat het leen in de toekomst altijd welkom is in 
de Statenzaal. 
Na een bijzonder woord van welkom aan de gasten uit de Verenigde Staten, schetst 
hij in het kort de geschiedenis van de Statenzaal. Hij benoemt dat 15 verschillende 
partijen deel uitmaken van Provinciale Staten en dat in het college van Gedeputeerde 
Staten vier partijen zijn vertegenwoordigd. 
Verder deelt hij mede dat de huidige voorzitter van het leen, mevrouw Vroegindeweij, 
met ingang van 1 juli 2022 wordt opgevoegd door de heer E. Haaksman. 

 
2. Eventuele mededelingen door de voorzitter van het leen 

Mevrouw Vroegindeweij bedankt de heer Brok voor de gastvrijheid en spreekt de 
wens uit dat het nog vele jaren mogelijk is om hier te vergaderen. 
Verder geeft mevrouw Vroegindeweij aan dat het gebruikelijk is om na afloop van 
deze vergadering nog iets in of van Leeuwarden te bekijken. Die mogelijk is er 
vandaag ook. Voor degenen die daar belangstelling voor hebben, zijn er 
entreebewijzen beschikbaar voor het Fries Museum. 

 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
 Er zijn geen ingekomen stukken en geen mededelingen. 
 
4. Mededeling omtrent begeving 2020 

De begevingsvergadering 2020 kon in verband met de toen van kracht zijnde 
Coronamaatregelen geen doorgang vinden. Om de betaling van de pensies aan de 
sollicitanten mogelijk te maken, is de benoeming van de beneficianten schriftelijk 
afgehandeld. Op de door het bestuur uitgebrachte voordracht zijn door de 
stemgerechtigde afstammelingen, die zich voor de vergadering hadden aangemeld, 
geen bezwaren ingebracht. Daarmee kon bericht van benoeming tot beneficiant aan 
de 17 sollicitanten worden gedaan. 

 
5. Benoeming van de sollicitanten 

Na een korte toelichting door de heer Dunnik, worden de sollicitanten benoemd tot 
beneficiant. 

 
6. Bestuursaangelegenheden 

In verband met het aftreden van mevrouw Vroegindeweij en de heer Dunnik, zijn de 
heren E. Haaksman en S.L. Sikkes, door de provisor benoemd tot bestuursleden. 



De bedoeling is dat de heer E. Haaksman m.i.v. 1 juli 2022 mevrouw Vroegindeweij 
opvolgt als voorzitter en dat de heer Sikkes met ingang van dezelfde datum de heer 
Dunnik opvolgt als secretaris-ontvanger. 

 
7. Rondvraag 
 Tijdens de rondvraag is het volgende naar voren gebracht: 

1. Is het mogelijk om bij de ouders van sollicitanten naast een inkomenstoets ook een 
vermogenstoets plaats te laten vinden. 
2. Contactgegevens van het leen zijn lastig te vinden. Het zou erg handig zijn als 
deze gegevens online vindbaar zijn. 
3. Is het mogelijk dat ook HBO-studenten kunnen solliciteren. 
 
Met betrekking tot deze naar voren gebrachte onderwerpen is het volgende besloten: 
 
Ad 1. Het bestuur gaat inzichtelijk maken of het mogelijk en wenselijk is om ook een 
vermogenstoets plaats te laten vinden. 
 
Ad 2. Het bestuur gaat onderzoeken op welke manier de contactgegevens beter 
vindbaar kunnen worden gemaakt. 
 
Ad 3. Als HBO-studenten de mogelijkheid wordt geboden om ook te solliciteren, dan 
wordt het aantal sollicitanten veel hoger en wordt de hoogte van de pensie (veel) 
lager. Bovendien zouden dan de statuten moeten worden gewijzigd en dat kan alleen 
met medewerking van de stemgerechtigde collatoren en collatrices. 
Besloten is om dit niet te doen en HBO-studenten niet de mogelijkheid te bieden om 
ook te solliciteren. 

 
8. Aanbieding boekwerk “Het gezicht van het Sint Christophorileen tot Oldehove” 

De heer Harkema, schrijver van het boek, geeft aan dat het leen een boek verdient. 
Hij heeft voor het schrijven van zijn boek 12 beneficianten benaderd en hen 
geportretteerd. Het bestuur kon instemmen met deze opzet. 
Het boek was in maart 2020 gereed en het was de bedoeling om tijdens de 
vergadering van 2020, die vanwege de Coronamaatregelen niet doorging, het eerste 
exemplaar aan te bieden aan de provisor van het leen. Hoewel niet het eerste, reikt 
hij nu alsnog een exemplaar uit aan de heer Brok. Hij bedankt nogmaals het bestuur 
en de personen die hebben meegewerkt aan de totstandkoming van het boek. 
Het boek is na afloop van de vergadering voor een ieder die dat wil te koop. 

 
9. Sluiting 

De heer Brok sluit de vergadering en geeft daarbij aan dat hij het heel plezierig vond 
de vergadering voor te zitten. 

 


